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Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van GroenLinks heeft een aantal vragen gesteld over het park Rams Woerthe. Hieronder 
vindt u onze beantwoording van deze vragen.

Zijn er naar aanleiding van de bijeenkomsten en het opstellen van de visie al zaken 
praktisch uitgevoerd?  Welke zijn dat?

In oktober 2019 zijn de visie Rams Woerthe en de reactienota vastgesteld op basis van interviews en 
consultatie van de omgeving. Er zijn veel ideeën en suggesties opgehaald en verwerkt in het 
uitvoeringsplan Park Rams Woerthe. Omdat niet alles tegelijkertijd kan worden uitgevoerd, is er in het 
uitvoeringsplan een prioritering aangegeven.

Er zijn op dit moment nog geen zaken praktisch uitgevoerd, wel zijn voorbereidingen getroffen om 
een aantal onderdelen van het uitvoeringsplan nog dit jaar uit te voeren. Voor de theekoepel en terras 
is de omgevingsvergunning aangevraagd, een externe makelaar is bezig met de voorbereiding tot 
verkoop van de theekoepel en de kunstcommissie komt fysiek bijeen zodra het weer mogelijk is. Voor 
wat betreft de chillplekken voor de jeugd, er is onlangs een eerste overleg geweest om 
randvoorwaarden in beeld te krijgen. De buurtwerker legt op dit moment contacten met de 
verschillende groepen jongeren om deze goed in beeld te krijgen. Rams Woerthe is een 
Rijksmonument, alle initiatieven worden daarom getoetst op inpasbaarheid en worden indien nodig 
aangepast om tot inpassing te komen.

Wie is verantwoordelijk voor het borgen van de veiligheid van de dieren in het park?

De gemeente is als eigenaar van het park verantwoordelijk voor het welzijn van de dieren in het 
park. De dieren worden verzorgd door de buitendienst. De buitendienst komt regelmatig in het park 
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en ziet toe op het welzijn van de dieren en biedt hulp als dat nodig is. Navraag bij de buitendienst 
heeft geen bevestiging van vermissing of dode dieren opgeleverd. Er worden geen eenden of ganzen 
vermist. 

Hoe garandeert u de veiligheid van de dieren die leven in het park?

De afgelopen jaren hebben zich geen noemenswaardige gevallen van dierenmishandeling in het park 
voorgedaan. De buitendienst houdt toezicht op het welzijn van de dieren. 

Zijn er buurtwerkers actief in het park om de jongeren aan te spreken op gedrag, met 
name in de avonduren?

In april zijn buurtwerkers begonnen het park te bezoeken om contact te maken met jongeren die het 
park gebruiken als hangplek. Dit gebeurt meerdere keren per week op verschillende dagen en 
tijdstippen. Tot op heden is er op enkele jongeren na, nog geen groep jongeren ontdekt in het park. 
Het vermoeden bestaat dat het gaat om jongeren die ´s avonds na 23 uur in het park aanwezig zijn. 
De komend tijd wordt er door de politie na 23 uur extra gecontroleerd in het park.

Bent u bereid buurtwerkers/handhavers in de avonduren in te zetten om 
dierenmishandeling, overlast en drugsgebruik te voorkomen?

Het handhavingsbeleid van de gemeente is er niet op ingericht structureel extra handhavers in de 
avonduren in het park in te zetten. De politie gaat naar aanleiding van de recente meldingen van 
dierenmishandeling extra surveilleren. Ook de Boa’s zijn geattendeerd op de gemelde incidenten.

Voor zover wij weten is er geen cameratoezicht in het park. Vanwege de blijvende 
overlast zou dat een optie kunnen zijn. Bent u bereid camera’s te plaatsen zodat mensen 
die voor overlast zorgen of de dieren  mishandelen sneller te kunnen identificeren?

Nee, camera toezicht vinden wij een buitenproportionele maatregel, er zijn geen aantoonbare gevallen 
van dierenmishandeling geconstateerd en jeugd zoekt elkaar al jaren op in het park.

Vervolg
Het gebruikelijke toezicht door boa's en politie handhaven, waarbij bij calamiteiten het toezicht wordt 
verscherpt. Via buurtwerkers wordt contact gemaakt met de (groepen) jongeren in het park en wordt 
het gesprek met deze jongeren aangegaan.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen GroenLinks - Park Ramswoerthe.pdf



Aan het college van Steenwijkerland
Betreft: Park Ramswoerthe
06-06-2020

Geacht college,

Op een aantal data in 2019 ( juli en september) is er met omwonenden, belangstellenden en 
organisaties gesprekken gevoerd over het park Ramswoerthe. Hierbij is ook een ontwerpschets 
gemaakt.
U heeft in september 2019 een visie geschreven met betrekking tot het park.

Groenlinks ontvangt de laatste periode veel signalen dat het park anders gebruikt wordt als bedoeld.
Om u een voorbeeld te geven: een aantal dieren zijn mishandeld en gedood.
Eén van de ganzen is bijvoorbeeld opgeblazen, een jong eendje is verdronken.
Er is een kat mishandeld.
Daarnaast hangen er veel jongeren rond, worden er drugs verhandeld en gebruikt en wordt er afval 
gedumpt. De ramen van de theekoepel worden vernield en afgelopen periode is er een brandje 
gesticht.

GroenLinks maakt zich ernstige zorgen over de overlast maar ook over het dierenwelzijn.

GroenLinks heeft de volgende vragen:

 Zijn er naar aanleiding van de bijeenkomsten en het opstellen van de visie al zaken praktisch 
uitgevoerd? Welke zijn dat?

 Wie is verantwoordelijk voor het borgen van de veiligheid van de dieren in het park?
 Hoe garandeert u de veiligheid van de dieren die leven in het park?
 Zijn er buurtwerkers actief in het park om de jongeren aan te spreken op gedrag, met name 

in de avonduren?
 Zo niet, bent u bereid buurtwerkers/handhavers in de avonduren in te zetten om 

dierenmishandeling, overlast en drugsgebruik te voorkomen?
 Voor zover wij weten is er geen cameratoezicht in het park. Vanwege de blijvende overlast 

zou dat een optie kunnen zijn. Bent u bereid camera’s te plaatsen zodat mensen die voor 
overlast zorgen of de dieren  mishandelen sneller te kunnen identificeren?

Aletta Makken
Raadslid GroenLinks Steenwijkerland
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